

No. 8132. AMENDMENTS TO THE  
CHARTER OF THE UNITED NA-  
TIONS<sup>1</sup>

Nº 8132. AMENDEMENTS À LA  
CHARTRE DES NATIONS UNIES<sup>1</sup>

RATIFICATION of the Amendment to Article 61 of the Charter of the United Nations, adopted by the General Assembly of the United Nations in its resolution 2847 (XXVI) of 20 December 1971<sup>2</sup>

RATIFICATION de l'Amendement à l'Article 61 de la Charte des Nations Unies, adopté par l'Assemblée générale des Nations Unies dans sa résolution 2847 (XXVI) du 20 décembre 1971<sup>2</sup>

*Instrument deposited on:*

*Instrument déposé le :*

28 December 1973

28 décembre 1973

PARAGUAY

PARAGUAY

(The Amendment came into force for all States Members of the United Nations, including Paraguay, on 24 September 1973, the date when the conditions required for this purpose by Article 108 of the Charter were met.)

(L'Amendement est entré en vigueur pour tous les Etats Membres de l'Organisation des Nations Unies, y compris le Paraguay, le 24 septembre 1973, date à laquelle les conditions requises à cet effet par l'Article 108 de la Charte étaient remplies.)

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 557, p. 143; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 8 to 10, as well as annex A in volumes 863, 892, 894, 896 and 897.

<sup>2</sup> *Ibid.*, *Official Records of the General Assembly, Twenty-sixth Session, Supplement No. 29 (A/8429)*, p. 67.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 557, p. 143; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 8 à 10, ainsi que l'annexe A des volumes 863, 892, 894, 896 et 897.

<sup>2</sup> *Ibid.*, *Documents officiels de l'Assemblée générale, vingt-sixième session, Supplément no 29 (A/8429)*, p. 71.